

discover
GERMANY
Switzerland & Austria

Issue 104 | April 2023

**GREEN
BERLIN:
THE FUTURE
OF TOURISM**

PLUS
ART, CULTURE & MUSEUM HIGHLIGHTS
ADVENTURE HOLIDAYS IN BAVARIA
DESIGN & LIFESTYLE
TRAVEL, BUSINESS & MORE

THE MAGAZINE PROMOTING GERMANY, SWITZERLAND & AUSTRIA



THE PERFECT BALANCE BETWEEN FUNCTION, AESTHETICS AND INDIVIDUALITY

Interior design must always be suited to people and their needs. Finding the perfect design requires experience and visions.

These are visions that the Kitzig Design Studios realise with creativity and skill. Based at three locations across Germany, the studio, founded by Olaf Kitzig, is celebrating its 25th anniversary this year. At the beginning of the year, the studio moved into an extensively renovated, listed villa in Düsseldorf which, across more than 1,000 square metres, serves as office, showroom and residence.

Whether dealing with hospitality, business premises, retail or private residences, the studio's design concepts are the fundament for more than 1,050 projects worldwide. Reason enough to take a closer look at the business.

Kitzig Design Studios think and plan in a multidisciplinary sense, hence bringing innovative perspectives to every project. "In our eyes, a perfect design is a balance between function, aesthetic and individuality. The more experience and the more vision you have, the better such a design can develop," stresses Olaf Kitzig.

When planning private wards in hospitals, for example, synergies can result from experiences with numerous hotel projects. "Here, comfort and a hotel-like ambiance were a requirement. We were obviously able to benefit from our experiences with many hotel projects and created a perfect place of well-being."

TEXT: SILKE HENKELE



DIE PERFEKTE BALANCE ZWISCHEN FUNKTION, ÄSTHETIK UND INDIVIDUALITÄT

Interior Design muss zu den Menschen und ihren Bedürfnissen passen. Um das perfekte Design zu finden, benötigt es Erfahrung und Visionen.

Dies sind Visionen, die die Kitzig Design Studios mit Kreativität und Können gestalten. Deutschlandweit an drei Standorten ansässig, feiert das von Olaf Kitzig gegründete Büro dieses Jahr ihr 25-jähriges Firmenjubiläum, und hat zum Jahresbeginn in Düsseldorf eine umfassend sanierte, denkmalgeschützte Villa bezogen, die auf über 1.000 qm als Büro, Showroom und Wohnung dient.

Grund genug, sich einmal genauer mit dem Studio zu befassen. Ob Gastronomie, Hotellerie, Office, Retail oder Private Residences – ihre Designkonzepte sind Grundlage für mittlerweile mehr als 1.050 Projekte weltweit.

Die Kitzig Design Studios denken und planen bereichsübergreifend, und bringen damit innovative Sichtweisen in ein Projekt ein. „Ein perfektes Design ist in unseren Augen eine Balance zwischen Funktion, Ästhetik und Individualität. Je mehr Erfahrungen, je mehr Weitblick man hat, desto besser kann sich ein solches Design entwickeln“, betont Olaf Kitzig.

So ergeben sich beispielsweise bei der Planung von Privatstationen in Kliniken Synergien aus den Erfahrungen mit zahlreichen Hotelprojekten. „Hier war Komfort und Hotelcharakter gefragt. Da konnten wir gut von unseren Erfahrungen mit anderen Hotelprojekten profitieren und einen perfekten Wohlfühlort erschaffen.“

www.kitzig.com